
PROTOKÓŁ
z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych

Rady Miejskiej w Barczewie
z dnia 20 sierpnia 2015r.

Miejsce spotkania: Gabinet Burmistrza, Urząd Miejski w Barczewie, Plac Ratuszowy 1, 11-010 Barczewo
 
Tematy omawiane na spotkaniu:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Wykorzystanie środków pozabudżetowych przez szkoły i przedszkola w I półroczu 2015 r.
3. Plan wykorzystania środków pozabudżetowych przez szkoły i przedszkola w II półroczu 2015 r.
4. Przedstawienie wyników ewaluacji  zewnętrznej w Szkole Podstawowej w Bartołtach Wielkich i

Szkole Podstawowej nr 1 w Barczewie.
5. Porównanie wyników egzaminu klas VI w szkołach podstawowych publicznych i niepublicznych w

gminie- porównanie ze średnią wyników o zasięgu wojewódzkim i ogólnopolskim.
6. Informacja o ilości uczniów, którzy będą uczęszczać do placówek oświatowych w roku szkolnym

2015/2016
7. Sprawozdanie z remontów i inwestycji prowadzonych przez MZOiZ w 2015 r.
8. Uchwała  Rady  Miejskiej w  Barczewie  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości z przeznaczeniem na prowadzenie
niepublicznych placówek oświatowych

9. Uchwała Rady Miejskiej w sprawie zmian w statucie MZOiZ
10. Sprawy różne i wolne wnioski

Do punktu 1.

Przewodniczący  Komisji  Sportu,  Turystyki,  Kultury  i  Promocji  Gminy  Pan  Rafał  Surmański  rozpoczął
spotkanie.
Do punktu 2.
Pani  Hanna  Chyżyńska  przedstawia  projekty,  które  zostały  zrealizowane  przez  szkoły  i  przedszkola  w  I
półroczu  2015  r.  Środki  zewnętrzne  pozyskane  przez  placówki  oświaty  zostały  wykorzystane  na  prace
świetlic  szkolnych,  szkolenia  kadry  nauczycielskiej,  badanie  kompetencji  uczniów  klas  IV,  w  Bartołtach
Wielkich wprowadzono projekt „Mały Mistrz” oraz „Zdolne Dzieciaki”.
Raport  przedstawiony przez Panią Chyżyńską jest  obszerną,  uzupełnioną o brakujące informacje wersją
raportu zaprezentowanego na poprzednim posiedzeniu komisji.
Do punktu 3.
Szkoły  i  przedszkola  na  pytanie  o  plan  wykorzystania  środków  pozabudżetowych  w  II  półroczu  2015
odpowiedziały,  że  będą  kontynuowały  rozpoczęte  już  projekty.  Ewentualne  pozyskane  środki  będą
rozdysponowane według potrzeb bierzących.

Do punktu 4.
Pani Chyżyńska przedstawiła  wyniki ewaluacji zewnętrznej w Szkole Podstawowej w Bartołtach Wielkich i
Szkole  Podstawowej  nr  1  w  Barczewie,  zostały  omówione  przez  członków  komisji.  Na  poprzednim
posiedzeniu Pani Chyżyńska przekazała otrzymane wyniki, członkowie komisji zapoznali się z materiałami.
Do punktu 5.
Punkt  spotkania:  Porównanie  wyników  egzaminu  klas  VI  w  szkołach  podstawowych  publicznych  i
niepublicznych w gminie- porównanie ze średnią wyników o zasięgu wojewódzkim i ogólnopolskim, został
przesunięty na następne posiedzenie, ponieważ Pani Chyżyńska posiada „suche” wyniki i jest w trakcie ich
interpretacji. Pełen raport zostanie przedstawiony na sesji rady.

Do punktu 6.



Pani dyrektor MZOiZ zapoznała członków komisji ze stanem naboru do szkół w gminie Barczewo na rok
szkolny 2015/2016. Dzieci jest mniej niż w zeszłym roku, ale nie jest to znacząca zmiana mogąca napawać
niepokojem. Komisja jednogłośnie stwierdziła, że należy podjąć kroki zmierzające do zatrzymania dzieci w
szkołach gminnych i „wyrwania” ich szkołom olsztyńskim.
Martwi fakt, że nie udało się utworzyć klas w szkole zawodowej.

Do punktu 7.
W Szkole Podstawowej Nr 1 prowadzony jest remont dachu sali gimnastycznej. Prace miały zakończyć się z
koniec sierpnia. Prace jednak potrwają do końca września. Zawinił wykonawca, który źle zabezpieczył dach i
został zalany parkiet. Koszt naprawy parkietu pokryje wykonawca.
Komisja  jednogłośnie  stwierdziła,  że  należy  odświeżyć  ściany  sali  gimnastycznej.  Członkowie  komisji
postanowili poszukać niezbędnych środków na wykonanie tego zadania. Uważają, że jest to konieczne.

Do punktu   8.
Uchwała Rady Miejskiej w Barczewie w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie obowiązku przetargowego
trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości z przeznaczeniem na prowadzenie niepublicznych placówek
oświatowych  zostanie  przedstawiona  na  sesji  rady.  Pani  Chyżyńska  tylko  krótko  skomentowała,  że
zaproponowane zmiany stawek odpowiadają dyrektorom placówek oświaty.

Do punktu 9.
Pani dyrektor MZOiZ przedstawiła, które zapisy w statucie MZOiZ powinny zostać zmienione aby instytucja
w przyszłości działała sprawnie. Zmiany są niezbędne.

Do punktu 10

Sprawy  różne:  1.  Przewodniczący  Zapytał  Panią  Dyrektor  o  zasady  dofinansowania  dojazdów  dzieci  z
Nikielkowa  do  szkół  w  Olsztynie.  Pani  Chyżyńską  poinformowała  Komisję,  że  dzieci  otrzymują
dofinansowanie na podstawie ceny biletów miesięcznych na trasie Nikielkowo – Olsztyn

2. Przewodniczący Zapytał Panią Dyrektor, o zmiany w regulaminie przyznawania świadczeń chorobowych
dla  pracowników  oświaty.  Pani  Dyrektor  poinformowałam  Komisję,  że  świadczenia  będą  przyznawane
według  nowych  zasad,  przez  komisję  Powołaną  przez  Dyrektora  MZOiZ,  z  uwzględnieniem uwag  które
przedstawił organ nadzorczy.

Obecni:  Hanna Chyżyńska,  Alina  Jakończuk,  Lech  Jan  Nitkowski,  Rafał  Surmański,  Andrzej  Moszczyński,
Bartosz Idzikowski

Protokół sporządził
Bartosz Idzikowski

Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych.

Rafał Surmański


